
  

 
 
Tankar i natten V34 2018  
Nu vill vi ha svar !!! 
Efter införande av SVF där regeringen satsade 2 Miljarder på att minska köerna 
hade vi alla en stor förhoppning att våra väntetider skulle komma i närheten av 
riktlinjerna på 60 dagar. I tisdagskvällens Rapport fick Calle Waller än en gång 
möjlighet att visa på bristerna i stora delar av landet och speciellt här i Uppsala 
län. Många politiker hänger nu i ”Valspurten” på och tycker att det är klart att 
det ska åtgärdas. Kostnaderna på ”Ackis” skenar åter iväg och 
personalpolitiken har uppenbarligen jättestora brister.   Vad tänker vår nya 
regionsledning och sjukhusdirektören göra åt detta faktum?? 
 
/ Ha dé önskar Stig   
 
I månader väntade Pontus, 
för köerna fick inget fokus     
när pengar in mass’, 
på SVF-lass 
fördelades likt hokus pokus. 
 
 
 


